Syntaktická struktura
Typ 1: 	 substantivum + adjektivum ve shodě
Postup uvažování: při vybavování si substantiva si říkám celý slovníkový tvar: důležitý je rod: promítne se do koncovky adjektiva - přívlastku shodného.
Např.: pneumonia, pneumoniae, f. = pneumonia acuta;    musculus (m.) + longus; diameter  
            (f.) media;  pulmo (m.) sinister

Typ 2:     substantivum + substantivum v genitivu (neshodný  
                                                                               přívlastek)
Např.: arteria scapulae, forma guttarum, condylus humeri

V případě více neshodných přívlastků se řadí postupně stejně jako v češtině.

Víceslovné termíny: Shodný přívlastek patřící k prvnímu substantivu dávat až na úplný konec víceslovného termínu: 
Fractura ulnae aperta
__________________________________________________________________________________________
U zubů: 
1. obecný název pro zub		
2. druh zubu
3. pořadí od ideálního středu	
4. +5. umístění:	                  horní X dolní/ pravý X levý
[bookmark: _GoBack]Např.:  dens molaris tertius superior dexter; dens praemolaris quartus sinister inferior)
